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Σπ. Πατέρας, ΟΣΕ: Στα 1,2 δισ. ευρώ η ανάταξη και
συντήρηση του σιδηροδρομικού δικτύου

2021/07/04 11:10 στην κατηγορία ΣΙΔΗΡΟΔΡΟΜΟΣ

Στο έργο της ανάταξης και συντήρησης του σιδηροδρομικού δικτύου της χώρας
αναφέρθηκε ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος του ΟΣΕ, Σπύρος Πατέρας στο 4ο
Συνέδριο Υποδομών & Μεταφορών – ITC 2021, που συνδιοργάνωσαν οι ιστοσελίδες
metaforespress.gr και ypodomes.com, στο ΜΕΓΑΡΟ Διεθνές Συνεδριακό Κέντρο
Αθηνών.

Ο κ. Πατέρας αναφέρθηκε στο φυσικό αντικείμενο και τον σχεδιασμό της
χρηματοδότησης του έργου, το οποίο θα είναι 10ετούς διάρκειας και θα 
συνδυάζει πόρους του Ταμείου Ανάκαμψης, ιδιωτικούς πόρους και ίσως 
πόρους από Structural Funds της ΕΕ.

«Σε ότι αφορά στην συντήρηση του σιδηροδρομικού δικτύου, σχεδιάζεται και
μελετάται ένα εξαιρετικά κρίσιμο για τον Οργανισμό και το σιδηρόδρομο γενικότερα
δεκαετές έργο, με συγχρηματοδότηση πόρων του Ταμείου Ανάκαμψης και ιδιωτικών
κεφαλαίων, με σκοπό την μεθοδευμένη αντιμετώπιση των προβλημάτων του δικτύου
και την αναβάθμιση της αξιοπιστίας του.

Το έργο αυτό, ύψους 1,2 δις ευρώ, έχει σύνθετες χρηματοδοτικά και λειτουργικά
απαιτήσεις και ο Οργανισμός εργάζεται για την ωρίμανσή του», τόνισε ο Πρόεδρος
και Διευθύνων Σύμβουλος του ΟΣΕ.

Στη συνέχεια, ο κ. Πατέρας τόνισε ότι ο Οργανισμός έχει θέσει σε εφαρμογή ένα
πλάνο σύνδεσης όλων των, περί του σιδηροδρόμου, δραστηριοτήτων και των
stakeholders που συνδυαστικά μπορούν να λειτουργήσουν ως «μοχλός εκτίναξης» του
μεταφορικού εμπορικού έργου.

Συγκεκριμένα, αυτό της σύνδεσης του σιδηροδρόμου με την εφοδιαστική, τα λιμάνια,
τα αεροδρόμια και τα βόρεια σύνορα της χώρας.

*Η ομιλία του Δ.Σ. του ΟΣΕ, Σπύρου Πατέρα από το 3:25:58



Στο πλαίσιο αυτό, μελετάται η ευρύτερη ανάπτυξη των σιδηροδρομικών 
συνδέσεων στη Μαγνησία με τη σύνδεση των τριών ΒΙΠΕ, του λιμένα και του
αεροδρομίου της Αγχιάλου.

Επίσης, σχεδιάζεται η σύνδεση της σιδηροδρομικής γραμμής με το αεροδρόμιο 
στην Αλεξανδρούπολη, δημιουργώντας μια περαιτέρω δυναμική στη σύνδεση μέσω
Ορμενίου με τα σύνορα με τη Βουλγαρία και την ανάπτυξη των εμπορευματικών
μεταφορών στην περιοχή.

Ακόμη, όπως υπογράμμισε ο κ. Πατέρας, σχεδιάζεται η ανάπτυξη κέντρων 
εφοδιαστικής στη Δυτική Μακεδονία στα πλαίσια και της ευρύτερης ανάπτυξης
της περιοχής στη μεταλιγνιτική εποχή.

Επιπροσθέτως, η σύνδεση μέσω του μεγάλου έργου του Δυτικού Προαστιακού (επίσης
χρηματοδοτούμενου από το Ταμείο Ανάκαμψης) με το λιμάνι της Ελευσίνας και η
επαναδημοπράτηση του διαμετακομιστικού κέντρου του Θριασίου (Θριάσιο ΙΙ), «με
όρους πιο ανταγωνιστικούς και ελκυστικούς της προηγούμενης προσπάθειας,
προκειμένου να έχουμε επιτυχή έκβαση της διαγωνιστικής διαδικασίας».

Τέλος, ο Πρόεδρος και Διευθύνων Σύμβουλος του Οργανισμού αναφέρθηκε και σε
άλλες επιμέρους ενέργειες, όπως την ψηφιακή αναβάθμιση, με την υλοποίηση του ήδη
ενταγμένου στο RRF έργου παροχής wi-fi, τηλεματικής και «έξυπνου» εισιτηρίου και
στην τουριστική και προαστιακή αξιοποίηση του μετρικού δικτύου της
Πελοποννήσου, που θα μελετηθεί μέσω μίας σύνθετης και συνδυαστικής μελέτης
σκοπιμότητας που βρίσκεται υπό σχεδιασμό και «θα δώσει μεγάλη δυναμική στην
τουριστική ανάπτυξη της Πελοποννήσου», αλλά θα εντάξει και εμπορικές
διασυνδέσεις με ΒΙΠΕ.


